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We calculate, within massless QCD, a two-point correlator of nonlocal (composite) vector quark
currents with arbitrary-length chains of the simplest fermion loops being inserted into gluon lines.
Within the large nf (or large β0) approximation, the correlator defines a perturbative contribution
to the leading-twist distribution amplitudes for light mesons. Our results are consistent with a
number of special cases in the literature. We consider functionals of the correlator, which are
important for the phenomenology, and their properties as functional series.

В рамках безмассовой КХД вычислен двухточечный коррелятор нелокальных (составных)
векторных кварковых токов с глюонными линиями, модифицированными цепочками из произ-
вольного числа простейших фермионных петель. В приближении большого числа ароматов (или
большого β0) такой коррелятор определяет пертурбативный вклад в амплитуды распределения
лидирующего твиста для легких мезонов. Наши результаты согласуются с рядом приведенных
в литературе частных случаев. Мы рассматриваем важные для феноменологии функционалы
коррелятора и свойства их как функциональных рядов.
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